
 

Dagsorden og referat fra Miljøudvalgsmøde d. 12. november 2019 
 
 
 
1. Cykelrazzia - hvad er udkommet af sagen 
   Defekte cykler kan fjernes! 
 
 
2. Projekt: "Skraldeopsamling"?  
 Da den beboer, som var initiativtager til projektet, har trukket sig på grund af travlhed, 
besluttede vi at udskyde det til foråret. 
Det var desuden også holdningen, at de ansatte holder området så pænt, at der ikke er så 
meget basis for det. Eneste store problem er som altid storskrald ved molokkerne.  
 
 
3. Utryghed: 
 Unge/voksne, 6 - 10/12 personer, der hænger ud i Agerhuset 5¨s cykelskur. hvor de har 
overmalet lamperne inde i skuret med sort maling, har op til 3 knallerter parkeret, sviner 
med deres affald, begrænser beboerne i trygt at hente og sætte deres cykler og i det hele 
taget skaber utryghed i området.  
 Jeg har tippet politiet 2 gange om problemet (Eva) 
 
Mht det svineri, der er en følge af, at uheldige personer hænger ud i cykelskure, så er det 
administrationens opgave at rydde op, og rengøre efter dem!! 
 
 
4. Hvem overtager vores trapperengøring? 
Andersen Rengøring på prøve! 
 
 
5. Belysning generelt i bebyggelsen: Der er pt store problemer med belysningen i området, 
i weekenden var der delvist mørklagt i flere områder, 
 Manglende belysning i cykelskure og ved indgangspartier, dette gælder også den lave 
stibelysning, der er lamper, der kan være uden lys i lange perioder! 
 
 
6. Eventuelt 
 
Nyt møde bliver i januar 2020, da der ikke afholdes miljøudvalgsmøde i december 
 
 


